
Referat af Bestyrelsesmøde 01-08-2022 

Deltagere: Lars, Torben, Klaus, Martha, Birgitte, Jonna, Hanne og Maibritt 

Afbud:   

 

1 Vi ønsker at holde toilettet på Søstien åben, der arbejdes med en 

rengøringsløsning. 

2 Der skal stilles affaldsstativer ud til bord/bænkesæt rundt på pladsen. 

3 Der er vedvarende en udfordring med parkering på de 4 tirsdage, gæsterne tænker 

ikke altid mest på den øvrige trafik, surprise ���� 

4 Bestyrelsen skal overveje prisstigninger på stadepladser, måske mindre pladser så 

nogle bare køber flere. 

5 Vi har en udfordring med brandudstyr, det skal overvejes om vi skal købe eller leje. 

6 Det fungerede fint med teltet i nordenden af pladsen, det skal fortsættes. 

7 Den nye opstilling, grundet nye regler blev det store telt i år mindre, derfor blev 

det mindre 6x6 m. telt stillet op ved siden af. Bestyrelsen syntes at det fungerede 

fint. 

8 Vi snakkede om at droppe de fleste af bænkene oppe foran scenen, og i stedet 

stille nogle bord/bænkesæt deroppe, for at få flere op i nærheden af scenen. 

9 6 nye bord/bænkesæt er sat i gang, stel bestilt til levering inden foråret 

10 Lars kigger efter nye ståborde. 

11 Børneteater var en succes, vi håber det kan lade sig gøre igen næste år. 

12 Der skal udarbejdes en manual med de opgaver som skal løses før og under 

markedsdagene, så det bliver lettere at inkludere flere i projektet, samt videregive 

styringen til nye kræfter. 

13 De sædvanlige begivenheder i ugens løb, Tirsdagskaffe og Billard om onsdagen 

køre igen. 

14 Næste fællesspisning i huset bliver 9. september kl. 18.00 

15 Næste møde mandag 03-10-2022 kl.  18.15 

 

Referent: Klaus 


